
Zápis z komisie pre kultúru a cestovný ruch 

Termín: 18.11.2020, 15.00 hod. 

Miesto: malá zasadačka MsÚ 

Prítomní: Hromada, Sviteková, Kendera, Kapina, Macko, Štreit, Nosko, Habo, Šošovec 

Ospravedlnení: Littva, Hlačina 

hosť: viceprimátor M.Lazár. 

Program: 

1. Rozpočet do Oblastnej organizácie cestovného ruchu Region Liptov (OOCR) pre rok 2021 

2. Rôzne 

Členovia komisie boli oboznámení s návrhom rozpočtu do OOCR z mestského úradu a navrhovaným 

členským príspevkom do OOCR vo výške 72 tis. €. 

Vzhľadom na platný zákon o podpore cestovného ruchu č. 91/2010 komisia navrhla vložiť členské vo 

výške vybratej dane za rok 2019, teda 105.135 €. 

Návrh mestského úradu bol doplnený komisiou o ďalšie rozvojové aktivity do výšky 105.135 €. Tvorí 

prílohu zápisu. 

V rámci diskusie sa: 

V.Macko pýtal na doručenie štúdie ferraty na ďalšiu komisiu. 

 P.Habo informoval o chodníku Hrabovo – Čutkovo, ktorý by mal byť asfaltový so šírkou 4m a potrebe 

PD pre stavebné povolenie. 

V.Kendera žiadal štúdiu týkajúcu sa Hrabova rozšíriť už od Katolíckej univerzity. 

Komisia sa pýtala p. Lazára aká je dĺžka vážskej cyklomagistrály a o aký stupeň PD ide. p. Lazár to 

prisľúbil preveriť. 

Prijaté uznesenia: 

Komisia odporúča MsZ schváliť: 

1. celkovú vybratú daň z ubytovania vo výške 100% použiť každoročne na členský príspevok 

do OOCR Region Liptov. 

2. komisiou spracovaný návrh rozpočtu mesta Ružomberok do OOCR Region Liptov pre rok 

2021 v sume 105 135 € z vlastných zdrojov mesta, 30 600 € zo štátnej dotácie a 5000 € zo 

spoločných zdrojov OOCR Region Liptov. 

Hlasovanie: 

8 –ZA, 0 – ZDRZAL, 0-PROTI.  p. Kendera odišiel z komisie skôr ešte pred hlasovaním.  


